
Електронен документ, подписан с КЕП. Докладът съдържа интегрирано файлово приложение във формат .xls и се
насочва/изпраща на адресатите, чрез АИССО.

Столична община
10.2.2025 г.

X СОА25-МЦ29-39-[2]/10.02...
ИЗХ. №

                                          

ДО

СТОЛИЧНИЯ ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

Д  О  К  Л  А  Д
от

Ваня Григорова – председател на Постоянната комисия  по здравеопазване

и социална политика към СОС

д-р Антон Койчев, д.м. – зам. - председател на Постоянната комисия  по

здравеопазване и социална политика към СОС

маг. фарм. Саад Алуани – зам. - председател на Постоянната комисия  по

здравеопазване и социална политика към СОС

и

Иван Василев – заместник-кмет на Столична община

направление „Финанси и здравеопазване“

Относно: Даване съгласие Университетска първа многопрофилна болница за

активно лечение – София „Св. Йоан Кръстител“ ЕАД да извърши със собствени

средства ремонт, да закупи обзавеждане и мултимедийно оборудване на

конферентна зала - дълготраен материален актив.

УВАЖАЕМИ ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ,

Университетска първа многопрофилна болница за активно лечение –

София „Св. Йоан Кръстител“ ЕАД е общинско лечебно заведение - еднолично

акционерно дружество със 100  (сто)  процента общинско участие в капитала.

Лечебното заведение се намира на територията на район „Средец“, бул.
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„Патриарх Евтимий“ № 37, с ЕИК: 000689015, като осъществява специализирана

болнична помощ, съгласно Закона за лечебните заведения.

В Столична община е получено писмо с вх. № СОА25-МЦ29-39/13.01.2025г.

от изпълнителния директор на лечебното заведение –  проф.  д-р Цветомир

Димитров, д.м. с искане на разрешение от Столичния общински съвет да бъдат

извършени строително-монтажни работи на конферентната зала  в

Университетска първа многопрофилна болница за активно лечение – София „Св.

Йоан Кръстител“ ЕАД, обзавеждане и мултимедийно оборудване.

Като мотив за необходимостта от извършване на тези дейности от

страна на проф. д-р Димитров се посочва, че болницата разполага с огромна

конферентна зала и с оглед местоположението на сградата, в централната

част на столицата, е подходяща за провеждане на различни по вид събития, но

състоянието й към настоящия момент не дава тази възможност. Залата не е

ремонтирана от създаването на лечебното заведение, обзавеждането е

изключително амортизирано,  а с мултимедийно оборудване залата изобщо не

разполага. След извършване на ремонта на конферентната зала е необходимо

обзавеждане. За да изпълнява своето предназначение конферентната зала

трябва да бъде оборудвана и с мултимедия.

Дружеството има възможност да извърши необходимите строително-

монтажни дейности на конферентната зала, нейното обзавеждане и

мултимедийно оборудване, както следва:

-  за извършване на ремонт на конферентната зала -  на стойност до 230

000 (двеста и тридесет хиляди) лева без  ДДС.

-  за обзавеждане на конферентната зала –  на стойност до 48  500

(четиридесет и осем хиляди и петстотин) лева без ДДС.

- закупуване на мултимедийно оборудване за конферентната зала – на

стойност до 33 700  (тридесет и три хиляди и седемстотин) лева без ДДС.

Стойностите са определена след проведени пазарни консултации по чл. 44

от Закона за обществените поръчки. Публикувана е покана за представяне на

индикативни оферти за извършване на СМР на конферентната зала. Получени са

такива от дружества,  в резултат,  на които е определена и стойността на

извършените дейности, както и оферти за обзавеждане и оборудване с

мултимедия.
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Исканите средства за ремонт и оборудване представляват дълготраен

материален актив (ДМА), като проф. д-р Цветомир Димитров, д.м.н. предлага

финансирането да бъде със собствени средства на лечебното заведение.

Към писмото на изпълнителния директор на Университетска първа

многопрофилна болница за активно лечение – София „Св. Йоан Кръстител“ ЕАД са

приложени Протокол №1 от заседанието на Съвета на директорите от

13.01.2025г. и  оферти.

Предложението на проф. д-р Цветомир Димитров е разгледано и

подкрепено от Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика към

Столичния общински на заседание от 15.01.2025г.

Столичният общински съвет, като упражняващ правата на едноличния

собственик на капитала в лечебните заведения - общински еднолични акционерни

дружества има правомощия да дава съгласие за закупуване на ДМА на стойност

над 10 000 лева.

Предвид гореизложеното  и на основание чл. 21, ал. 1, т.23 и ал.2 от Закона

за местното самоуправление и местната администрация, чл.20, ал.1, т.19 от

Наредбата на Столичния общински съвет за общинските лечебни заведения и

чл.69, ал.1 от Правилника за организацията и дейността на Столичния общински

съвет, предлагаме Столичният общински съвет да приеме решение, съгласно

приложения към доклада проект.

Приложения:
Писмо.pdf Оферти .pdf Протокол.pdf проект реш

УМБАЛ- конф . зала.doc

ВНОСИТЕЛИ:

Възстановим подпис

X Ваня Григорова
ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК по ЗСП
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7.2.2025 г.

X д-р Антон Койчев, дм
ЗАМ.- ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ПК по ЗСП

                                      

Възстановим подпис

X маг. фарм. Саад Алуани
ЗАМ.- ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ПК по ЗСП

                                

6.2.2025 г.

X Иван Василев
ЗАМ.- КМЕТ НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА

                               

Съгласувано, чрез АИССО: директор на дирекция „Здравеопазване”  д-р Моника  Чеуз

Изготвил, чрез АИССО: гл. юрисконсулт на дирекция „Здравеопазване” Георги Георгиев
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ПРОЕКТ!

Р Е Ш Е Н И Е  №  _____

на Столичния общински съвет

от _________ 2025 година

ЗА: Даване съгласие Университетска първа многопрофилна болница за

активно лечение – София „Св. Йоан Кръстител“ ЕАД да извърши със собствени

средства ремонт, да закупи обзавеждане и мултимедийно оборудване на

конферентна зала - дълготраен материален актив.

На основание чл. 21, ал. 1, т.23 и ал.2 от Закона за местното

самоуправление и местната администрация и чл.20, ал.1, т.19 от Наредбата на

Столичния общински съвет за общинските лечебни заведения

С Т О Л И Ч Н И Я Т  О Б Щ И Н С К И  С Ъ В Е Т
Р Е Ш И :

1. Дава съгласие Университетска първа многопрофилна болница за

активно лечение –  София „Св.  Йоан Кръстител“  ЕАД,  със седалище и адрес на

управление град София,  район „Средец“,  бул.  „Патриарх Евтимий“  № 37,  с ЕИК:

000689015, да извърши ремонт и закупи със собствени средства дълготраен

материален актив, както следва:

- за извършване на ремонт на конферентната зала - на стойност до 230

000 (двеста и тридесет хиляди) лева без  ДДС.

- за обзавеждане на конферентната зала – на стойност до 48 500

(четиридесет и осем хиляди и петстотин) лева без ДДС.

- закупуване на мултимедийно оборудване за конферентната зала – на

стойност до 33 700  (тридесет и три хиляди и седемстотин) лева без ДДС.

СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg
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 2. Рремонтът, закупуването на обзавеждане и мултимедийно оборудване

на конферентната зала в Университетска първа многопрофилна болница за

активно лечение – София „Св. Йоан Кръстител“ ЕАД, представляващи

дълготраен материален актив, да се извърши при спазване изискванията на

Закона за обществените поръчки.

3. След приключване на процедурите по т.2 от настоящото решение,

изпълнителният директор на Университетска първа многопрофилна болница за

активно лечение –  София „Св.  Йоан Кръстител“  ЕАД предоставя отчет за

изпълнение на настоящето решение на дирекция „Здравеопазване“ на Столична

община.

           Настоящото решение е прието на ___ заседание на Столичния общински

съвет, проведено на __________ 2025 г., Протокол № ______ от _______ 2025 г.

и е подпечатано с официалния печат на Столичния общински съвет.

Председател на Столичния

               общински съвет:

                                                                                               /Цветомир Петров/


